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De fractie van het CDA hoort nog steeds klachten over het openbaar vervoer. De ene keer 
gaat het over te volle bussen. De andere keer over treinen die station Sliedrecht Baanhoek 
voorbij rijden. Of over een gemiste overstap op de snelbus naar Rotterdam. En nog steeds 
is de verdwenen busverbinding naar het ziekenhuis in Dordrecht voor veel inwoners een 
groot gemis.

De grote vraag is: waar gaan we in Sliedrecht naartoe met het openbaar vervoer?

Tijdens de beeldvormende vergadering van 21 mei 2019 heeft de CDA-fractie tientallen 
klachten overhandigd aan vertegenwoordigers van de Provincie Zuid-Holland en Qbuzz. 
De vertegenwoordiger van Qbuzz vertelde dat er eind 2019 een evaluatie zou komen. We 
leven inmiddels in het vierde kwartaal van 2019, maar het blijft helaas erg stil.

In de komende jaren zal de behoefte aan goed openbaar vervoer toenemen. Denk maar 
aan het besluit van vorige week over het woningbouwprogramma voor de komende jaren. 
Het CDA wil betrouwbaar openbaar vervoer. Voor mensen met en zonder beperking. Nu 
en in de toekomst.

Namens de CDA-fractie heb ik op grond van artikel 38 van het Reglement van Orde de 
volgende vragen voor het college:
1. Heeft u na 21 mei 2019 nog iets van de Provincie of Qbuzz gehoord over de klachten 
die bij het CDA waren binnengekomen?
2. Vindt u ook dat de beloofde evaluatie van Qbuzz lang op zich laat wachten?
3. Wat gaat u eraan doen om te zorgen dat de evaluatie van Qbuzz nog dit jaar gaat 
plaatsvinden?
4. Hoe gaat u ervoor zorgen dat er weer een directe busverbinding tussen Sliedrecht en 
het ziekenhuis in Dordrecht komt?
5. Hoe gaat u voorkomen dat reizigers last hebben van te volle bussen en treinen?
6. Bent u het met de CDA-fractie eens dat er in de komende jaren extra treinstellen 
moeten komen in de spits? Zo ja, wat gaat u daarvoor doen? Zo nee, waarom niet?

Ik hoor graag de reactie van het college.


